

Link: <https://bras-center.com/brasjournal/index.php/path/open-access>

Approved on: November 2020

Last version: November 2020

Publication Ethics

Bras-J adopts the principles of the Committee on Publication Ethics ([COPE](#)), the Good Research Practice of the German Research Foundation ([DFG](#)), the National Council for Scientific and Technological Development ([CNPq](#)) guidelines, the Code of Good Scientific Practice of São Paulo Research Foundation in its [Portuguese](#), [English](#) and [Spanish](#) versions, and the [Helsinki Declaration](#) of ethical principles for research involving human subjects.

Política de ética

Bras-J adota os princípios do Comitê de Ética em Publicações ([COPE](#)), as Boas Práticas de Pesquisa da Fundação Alemã de Pesquisa ([DFG](#)), as diretrizes do Conselho Nacional de Desenvolvimento Científico e Tecnológico ([CNPq](#)), o Código de Boas Práticas Científicas da Fundação de Pesquisa de São Paulo em suas versões em [português](#), [inglês](#) e [espanhol](#), e a [Declaração de Helsinque](#) de princípios éticos de pesquisa envolvendo seres humanos.

Ethische Politik

Bras-J übernimmt die Grundsätze der Kommission für Publikationsethik ([COPE](#)), die Richtlinien für gute Forschungspraxis der Deutschen Forschungsgemeinschaft ([DFG](#)), die Richtlinien des Conselho Nacional de Desenvolvimento Científico e Tecnológico ([CNPq](#)), die Richtlinien für gute wissenschaftliche Praxis der Forschungstiftung von São Paulo in ihrer [portugiesischen](#), [englischen](#) und [spanischen](#) Fassung sowie die [Erklärung von Helsinki](#) über ethische Grundsätze für die Forschung am Menschen.



Brazilian Research
and Studies Center